
PROTOKÓŁ Nr VII/11

z VII posiedzenia Rady Gminy Mielnik
w dniu 27 maja 2011 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w Gminnym Ośrodku Kultury, Sportu i Rekreacji 
w Mielniku o godz. 900, zakończyła się o godz. 1410.

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  VII  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  jej  Przewodniczący Pan  Jan 
Zduniewicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.
Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.
Na wniosek Pana Przewodniczącego zebrani minutą ciszy uczcili pamięć zmarłego 7 maja br. 
Proboszcza Parafii Prawosławnej w Mielniku Księdza mitrata Eugeniusza Niesteruka.
Pan  Przewodniczący  Rady  złożył  wszystkim  samorządowcom  życzenia  z  okazji 
obchodzonego w dniu 27 maja Dnia Samorządu Terytorialnego. Podziękował za trud, pracę, 
dobre pomysły i decyzje podejmowane dla dobra naszej gminnej społeczności,

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że uczestniczące w przeglądzie pieśni ukraińskiej zespoły ludowe z Gminy 
Mielnik zdobyły dwa wyróżnienia. Pani Helena Datczuk – Kierownik Zespołu “Nowina” z 
Moszczony Królewskiej zajęła II miejsce w grupie solistów, Zespół “Wrzosy” z Wilanowa” 
zajął II miejsce w grupie zespołów.
Na  ręce  Kierownika  Zespołu  “Nowina”  Pan  Wójt  przekazał  obraz  z  krajobrazem  ziemi 
mielnickiej oraz nagrodę pieniężną w wysokości 500 zł.
Gratulacje Zespołowi “Nowina” złożył także Pan Przewodniczący Rady Gminy

Pani Helena Datczuk podziękowała za obraz i nagrodę oraz złożyła wszystkim życzenia z 
okazji Święta Samorządu.
Zespół “Nowina” wystąpił na sesji z krótkim recitalem.

Pan Wójt Gminy przekazał radnym, sołtysom, pracownikom samorządowym i kierownikom 
jednostek organizacyjnych gminy życzenia z okazji ich święta oraz wręczył na pamiątkę herb 
Gminy Mielnik  wraz z  dedykacją  z  tekstu Unii  Mielnickiej  -  “Zgodą małe rzeczy rosną,  
niezgodą największe się rozpadają”.

Do punktu 2.

Pan Wójt  zgłosił  wniosek o uzupełnienie  porządku obrad o  punkt  “Podjęcie  uchwały  w 
sprawie  wynajmu  lokali  mieszkalnych  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu 
gminy”.
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Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych ustaliła następujący porządek 
obrad VII sesji Rady :

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za 2010r.
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.
8. Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę na terenie gminy Mielnik.
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek  opłaty  targowej,  zasad  ustalania  i 

poboru oraz terminów płatności.
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy 

Mielnik na lata 2011-2016.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011.
12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  “Programu  budowy  i  finansowania 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Mielnik na lata 2011-2014.
13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy 

dzieciom i młodzieży, form i zakresu tej pomocy, w tym stypendiów dla uzdolnionych 
uczniów oraz trybu postępowania w tych sprawach.

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do prac nad “ Planem Rozwoju Lokalnego 
Gminy Mielnik na lata 2012-2032”

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XIX/86/08 Rady Gminy Mielnik.
16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wynajmu  lokali  mieszkalnych  wchodzących  w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy.
17. Przyjęcie informacji z przeprowadzonych wyborów do organów sołectw.
18. Analiza  problemów  związanych  z  porządkiem  publicznym  i  ochroną 

przeciwpożarową na terenie gminy.
19. Przyjęcie  założeń  organizacyjnych  dla  funkcjonowania  placówek  oświatowych  w 

gminie w roku szkolnym 2011/12.
20. Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  i  wykonania  budżetów  przez  Gminny  Ośrodek 

Kultury, Sportu i Rekreacji i Gminną Bibliotekę Publiczną.
21. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
22. Wolne wnioski.
23. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z VI sesji Rady Gminy jest wyłożony na sali 
obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie on 
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.
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Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami:
● 22 marca br.  spotkanie z przedstawicielami  Zarządu Związku Ukraińców Podlasia, 

rozmowy  dotyczyły  udziału  Związku  w  organizacji  “Dialogów  Muzycznych  nad 
Bugiem” oraz organizacji corocznych dożynek w Moszczonie Królewskiej.

● 24 marca br. spotkanie z architektem w Łomży projektującym przebudowę kina na 
Ośrodek Dziejów Ziemi Mielnickiej, spotkanie dotyczyło ustalenia szczegółów, które 
nie były zawarte w projekcie.

● 29 marca br. spotkanie z Przewodniczącym Rady Gminy i Przewodniczącymi Komisji 
Rady, takie spotkania mają odbywać się cyklicznie.

● 29 marca br. spotkanie z sołtysami sołectw, spotkanie dotyczyło funkcjonowania rad 
sołeckich, ustalono sposób sprawdzania dróg gminnych, wykonania napraw. Ustalono, 
że takie spotkania będą odbywały się co kwartał, w dniu rozliczania podatków.

● 31  marca  br.  udział  w  posiedzeniu  Powiatowego  Zarządu  OSP  w Siemiatyczach. 
Spotkanie  dotyczyło  udziału  gminy  w organizacji  święta  powiatowego  straży.  Nie 
podjęliśmy  się  tego  zadania,  ustalono,  że  w  dniu  3  lipca  br.  -  drugim  dniu  Dni 
Mielnika odbędą się powiatowe zawody strażackie.

● Od 4 do 21 kwietnia wraz z Dyrektorem ZGK i sołtysami poszczególnych sołectw 
Wójt objeżdżał drogi gminne, ustalano zakres bieżących napraw dróg. Obecnie ZGK 
sukcesywnie naprawia te drogi.

● 6 kwietnia br. spotkanie z przedstawicielami Zarządu Wędkarskiego Okręg Białystok i 
przedstawicielami Koła Wędkarskiego w Mielniku. Ustalono, że w lipcu br. odbędą 
się  w  Mielniku  ogólnopolskie  zawody  wędkarskie,  omawiano  również  kwestę 
zarybiania Bugu.

● 5 kwietnia br. spotkanie z wojewódzkim geologiem w Urzędzie Marszałkowskim w 
Białymstoku, spotkanie dotyczyło wydobycia wód leczniczych w Mielniku.

● 7 kwietnia br. Wójt dokonał oględzin promów, zlecono remont promu w Niemirowie.
● 9 kwietnia br. odbył się pierwszy targ w Mielniku, targ ma się dobrze i będzie się 

rozwijał, zaś Wójt będzie wspierał tę inicjatywę.
● 8  kwietnia  br.  spotkanie  z  przedstawicielami  firmy  Energo,  zleciliśmy  wykonanie 

audytu  energetycznego  dla  gminy  Mielnik,  w  październiku  br.  w  celu  obniżenia 
kosztów będziemy prowadzili negocjacje dotyczące zakupu energii elektrycznej.

● 12  kwietnia  br.  odbyła  się  narada  z  udziałem  kierowników jednostek  gminnych  i 
kierowników  Urzędu  Gminy,  omawiano  sprawy  związane  z  bieżącymi  sprawami 
gminy.

● 14 -15 kwietnia br. udział w dwudniowym szkoleniu w Rajgrodzie, zorganizowanym 
przez  RIO w Białymstoku.  Szkolenie  dotyczyło  przestrzegania  ustawy o finansach 
publicznych.

● Od początku kwietnia trwają prace nad strategią rozwoju Gminy Mielnik, prace toczą 
się w zespołach skupiających łącznie ponad 60 osób. Pierwsze efekty tych prac będą 
widoczne już w sierpniu br.

● 28 kwietnia br. udział w wystawie w Moszczonie Królewskiej, wystawa prezentowała 
prace rękodzielnicze mieszkanek tej wsi.
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● 28 kwietnia br. odbiór placu zabaw w Wajkowie.
● 3 maja br. po raz pierwszy po 70 latach zawisły flagi na ulicach Mielnika, odbył się 

również koncert z okazji Święta 3 Maja.
● 4  maja  br.  objazd  drogi  Wilanowo-Koterka,  w  trakcie  tego  objazdu  Pan  Wójt 

odwiedził rodzinę Pana Kuncera w Wilanowie i zaapelował o pomoc, w każdej formie, 
dla tej rodziny.

● 5 maja br. odbyło się w Siemiatyczach podpisanie umów z Wojewodą Podlaskim na 
drogi schetynówki.

● 9  maja  br.  Wójt  wraz  z  Panem  Sekretarzem  byli  na  spotkaniu  w  Ministerstwie 
Środowiska  z  Dyrektorem  Departamentu  Koncesji  Geologicznych.  Otrzymaliśmy 
dużo cennych informacji  i  porad na temat działań związanych z wydobyciem wód. 
Decydujące w tej sprawie będzie spotkanie z Profesorem Janem Dowgiałło z PAN. W 
trakcie tego wyjazdu odbyło się także spotkanie z Dyrektorem RZGW Dębe Wielkie, 
dotyczyło ono decyzji związanych z wypustem wód z oczyszczalni i ulokowania w 
przyszłości nad Bugiem przystani dla kajaków i łodzi.

● 10  maja  br.  spotkanie  z  przedstawicielami  firm  wykonującymi  kąpielowe  baseny 
kryte, przedstawiano prezentacje takich basenów.

● 11 maja br. spotkanie z kierownikami jednostek gminnych.
● 17  maja  br.  udział  w  konferencji  popularno-naukowej  na  Uniwersytecie  w 

Białymstoku,  poświęconej  historii  i  funkcjonowaniu  straży  granicznej.  Pan  Wójt 
przedstawił referat dotyczący drużyn harcerskich straży granicznej.

● 19  maja  br.  spotkanie  z  Zarządem  Klubu  MKS  Mielnik,  sprawa  dotyczyła 
funkcjonowania Klubu i wydatkowania środków przyznawanych przez Radę Gminy.

● 19  maja  br.  nastąpiło  otwarcie  wystawy  “Katyń”,  wystawa  jest  do  obejrzenia  w 
sąsiedniej sali GOKSiR.

● 21 maja br. Pana Wójt wziął udział w pracach zespołu ładu gospodarczego oraz w 
święcie  korowaja  w  Radziwiłłówce.  Rozważamy  zmianę  obchodów  tego  święta  – 
impreza byłaby dwudniowa, I część poświęcona korowajowi weselnemu, II część to 
korowaj na Jurija, w polu.

● 21 maja br. udział w zebraniu mieszkańców wsi Moszczona Królewska, dotyczącym 
budowy kanału sanitarnego i przyłączy do kanalizacji w tej wsi. Obecni na spotkaniu 
mieszkańcy opowiedzieli się za budową kanalizacji, rezygnując tym samym z budowy 
oczyszczalni przydomowych. Pan Wójt rozmawiał z Wójtem Gminy Siemiatycze w 
kwestii  przyłączenia  się  Gminy  Mielnik  do  planowanej  oczyszczalni  ścieków  w 
Szerszeniach. Ustalono, że jeżeli projektanci stwierdzą, że można przyłączyć się do 
projektowanej  oczyszczalni,  to  podpiszemy  porozumienie,  że  w  przyszłości 
Pawłowicze,  Oksiutycze,  Homoty i Kudelicze będą podłączone do tej oczyszczalni. 
Pan  Wójt  przedstawił  ewentualne  zasady  partycypacji  w  kosztach  budowy 
oczyszczalni ( maksymalnie ok.1 mln.zł.)

● 13  maja  br.  Pan  Sekretarz  Gminy  wraz  z  dwójką  pracowników  uczestniczyli  w 
Poznaniu w konferencji pt.”Droga do uzdrowiska”.
Pan Sekretarz Gminy przedstawił  informację  na temat  udziału w tej  konferencji  i  
uzyskanych tam informacji na temat możliwości utworzenia uzdrowiska w  

Mielniku.
● W dniu  wczorajszym  Pan  Wójt  wraz  z  Panem Sekretarzem byli  w Tarnowie  aby 
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obejrzeć oddany tam niedawno do użytku mały basen szkolno-rehabilitacyjny. Obiekt 
ten jest na naszą miarę i nasze możliwości finansowe. 

● W okresie dwóch miesięcy od ostatniej sesji Pan Wójt w każdym tygodniu robi objazd 
gminy, sprawdzając czystość, stan dróg itp.

● Zamówiliśmy  ekspertyzy  naszych  promów,  oba  promy  zostały  dopuszczone  do 
użytku, prom w Niemirowie już funkcjonuje, do końca przyszłego tygodnia zapadnie 
decyzja w sprawie funkcjonowania promu w Mielniku.

● Sprawa  funkcjonowania  Ośrodka  Zdrowia  w  Mielniku  –  w  ciągu  minionych  2 
miesięcy Pan Wójt 12 razy spotkał się z Dyrektorem ZOZ, wykonał niezliczoną ilość 
telefonów,  nie  licząc  telefonów i  kontaktów Sekretarza  Gminy.  Była  też  publiczna 
deklaracja Dyrektora ZOZ na sesji powiatowej, że codziennie zabezpieczy lekarza na 2 
godziny w Mielniku. Pan Wójt zapewnił, że dołoży starań aby wymusić na Dyrektorze 
ZOZ zapewnienie na okres letni lekarza w Mielniku. Od 1 sierpnia będzie w GOZ w 
Mielniku lekarz rodzinny na stałe. Obecnie mamy w Mielniku 2 lekarzy, obaj są na 
zwolnieniu lekarskim. Pan doktor Stawski sam złożył rezygnację z pracy w Mielniku. 
W  zmianach  budżetowych  są  zapisane  środki  na  realizację  zadań  związaną  z 
programami  profilaktycznymi,  z  tych  środków chcemy  dołożyć  do  wynagrodzenia 
lekarza (3,5 tys.zł).

● Prowadzone  są  rozmowy z  Prezesem PKS,  jest  szansa,  że  od  września  br.  wrócą 
newralgiczne dla nas kursy autobusowe.

● Podpisaliśmy porozumienie ze Starostwem Powiatowym w Siemiatyczach na temat 
odkrzaczenia i utrzymania rowów i poboczy dróg powiatowych na terenie gminy.

● Pan  Wójt  udzielił  pomocy  przy  organizacji  uroczystości  pogrzebowych  Księdza 
Niesteruka.

● Oprócz  nowej  jednostki  OSP w Osłowie,  tworzą  się  jednostki  w  Pawłowiczach  i 
Oksiutyczach.  Wyjaśnimy  sprawę  jednostki  w  Homotach,  ponieważ  formalnie  ta 
jednostka istnieje, nie przejawia jednak żadnej aktywności.

● Przykładamy dużą wagę do utrzymania czystości i porządku w gminie,  staramy się 
dość często sprzątać w Mielniku jak też i w pozostałych wsiach gminy.

● Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku składał projekt związany z 
działaniami  w  obszarze  kultury  –  Obserwatorium  Kultury.  Projekt  ten  został 
zaakceptowany do realizacji.

● Pan  Wójt  podziękował  za  współpracę  Panu  Jarkowi  Szymańskiemu  – 
funkcjonariuszowi  Straży  Granicznej,  odpowiedzialnemu  za  współpracę  z 
samorządem, który niedługo odchodzi na emeryturę.

● Pracownicy Urzędu Gminy Pani Agnieszka Koc i Pan Dariusz Romaniuk przedstawili 
multimedialną prezentację dotyczącą prowadzonych przez Gminę Mielnik inwestycji i 
związanych z tym problemów.
Pan Wójt poinformował, że zlecono ekspertyzę wykonania budynku zaplecza  

sportowego na stadionie oraz budynku mieszkalnego w Tokarach. 

Pan Lucjan Kożuchowski
Zaproponował, aby w budynku muzeum zamiast krat w oknach zainstalować monitoring.
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Pan Wójt Gminy
Monitoring będzie zainstalowany, kraty zaś są potrzebne ze względu na fakt, że w oknach jest 
niewłaściwy  rodzaj  szkła.  Projektant  nie  zaplanował  oszklenia  okien  szkłem 
antywłamaniowym,  nie  przewidziano również  w projekcie  drzwi antywłamaniowych.  Aby 
zabezpieczyć budynek i zbiory, musimy to uzupełnić.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta o pracy między sesjami.

Do punktu 5.

Interpelacja Nr 27/11 Pani Marii Boguszewskiej
W sprawie bezpieczeństwa na drogach.

1) Zlikwidować dziury w asfalcie na ulicy Brzeskiej na Przedmieściu oraz na ulicach – 
Królewskiej i Sadowej.

2) Ustalić  przejście  dla  pieszych  z  ulicy  Brzeskiej  na  ulicę  Piaskową  na  wysokości 
posesji Pani Krystyny Kowalewskiej i Pana Andrzeja Kamieńskiego.

Rozpoczął  sie  sezon  turystyczny:  uszkodzone  i  nie  oznakowane  drogi  stanowią 
niebezpieczeństwo dla kierowców i pieszych.

(w zał. na str...........prot.)

Interpelacja Nr 28/11 Pana Stanisława Drozdowskiego
Proszę Pana Wójta o podjęcie działań mających na celu zamontowanie na drodze powiatowej, 
we wsi Wajków, progów zwalniających.
Progi należy zamontować na prostym odcinku drogi o długości ponad 300m, za przystankiem 
PKS, w stronę wsi Sutno.
W okresie  od  wiosny  do  jesieni,  zwłaszcza  w  piątki,  soboty,  niedziele  i  dni  świąteczne 
kierowcy jadący od strony Mielnika rozwijają na tym odcinku dużą prędkość, stanowiąc tym 
samym  zagrożenie  dla  pieszych.  Ponadto  motocykliści,  zwłaszcza  użytkownicy  crossów, 
jeżdżą bardzo szybko przez wieś.
Przy  tym  odcinku  drogi  powiatowej  usytuowane  są  następujące  obiekty  użyteczności 
publicznej  – plac zabaw dla dzieci,  boisko do gry w siatkówkę i  koszykówkę oraz sklep 
Gminnej Spółdzielni “SCH”.
W imieniu  mieszkańców  wsi  proszę  Pana o  podjęcie  działań  i  skuteczne  załatwienie  tej 
sprawy.

(w zał. na str...........prot.)

Interpelacja Nr 29/11 Pana Stefana Troca
W związku z częstymi  przerwami w dostarczaniu  energii  elektrycznej  do wsi  Moszczona 
Królewska zachodzi konieczność zamontowania bramki odcinającej linię wysokiego napięcia 
w kierunku Radziwiłłówki, która przechodzi przez las. W czasie opadów a także porywistego 
wiatru następują uszkodzenia linii  w lesie.  W związku z tym wykonanie odcięcia tej  linii 
umożliwi  dopływ  energii  elektrycznej  do  Moszczony  Królewskiej.  Częste  przerwy  w 
dostawie  energii  powodują  utrudnienia  w  schładzaniu  mleka  w  zbiornikach,  a  także 
dezorganizują pracę zakładu stolarskiego.

(w zał. na str...........prot.)
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Interpelacja Nr 30/11 Pana Sławomira Leoniuka
1. Interpelacja moja dotyczy chodnika przy głównej drodze w Adamowie. A mianowicie 

jest on bardzo nierówny, pozapadany z powodu wadliwego wykonania przez firmę.
2. Następna interpelacja dotyczy porządku na działce po byłym barze i drugiej działce po 

firmie “promesie” położonej w Adamowie przy głównej drodze.
(w zał. na str...........prot.)

Zapytanie Pana Stanisława Drozdowskiego
W związku  z  ogłoszeniami  o  zbiórce  sprzętu  elektrycznego  Pan  radny  zapytał  czy  będą 
również zbierane stare meble.

Zapytanie Pana Kazimierz Toboty
1. Czy podjęto jakieś działania zmierzające do usunięcia słupów na ulicy Sadowej?

Pan radny poprosił o odpowiedź ustną i pisemną na to zapytanie.
2. Na ulicy Polnej należy udrożnić zatkane kanaliki, w czasie burzy  woda i piach z ulicy 

wypływają aż na ulicę Brzeską

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że należy sprawdzić wszystkie przykanaliki, podobna 
sytuacja jak na Polnej występuje również na ulicy Brzeskiej.

Zapytanie Pana Witolda Terebuna
1. Kiedy równiarka będzie równać drogi w Wilanowie?
2. Kiedy zostanie położona emulsja na drodze Wilanowo-Telatycze?
3. Należy odkrzaczyć pobocza drogi w kierunku Wilanowa i Tokar.

Zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Jaka  jest  przyczyna  tak  znacznych  zaniedbań  na  boiskach sportowych  (brak  nawożenia  i 
koszenia w odpowiednim czasie).

Zapytanie Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
1. Pani radna poprosiła o ustawienie w Niemirowie ławek i koszy na śmieci na placu 

zabaw, koło przystanku i przy świetlicy.
2. Kiedy  gotowa będzie  dokumentacja  techniczna  na  budowę wiaty  na  drzewo przy 

świetlicy.

Zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
1. Dlaczego oflagowano tylko centrum Mielnika, brak było flag na Przedmieściu i za 

górą.
2. Czy będzie wykoszony plac (parking) przy Topolinie?
3. Pan  radny  składał  wcześniej  interpelację  w  sprawie  drogi  Werhurna  i  drogi  do 

Państwa Kamińskich. Czy Pan Wójt w trakcie swojego objazdu oglądał te drogi i czy 
podjęto w tej sprawie jakieś działania?

Zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
1. Czy jest planowane postawienie w Radziwiłłówce 2 tablic informacyjnych?
2. Czy będzie nawożone boisko w Radziwiłłówce?
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Zapytanie Pana Sławomira Pytla
1. Jaki jest  plan Pana Wójta w zakresie zagospodarowania przestrzennego terenu nad 

Bugiem  Topolina  w  bieżącym  roku  i  w  przyszłości?  Czy  planuje  się  tam 
wprowadzenie ograniczenia w ruchu pojazdów, jeżeli tak, to w jakim zakresie?

2. Czy jest możliwość udzielenia pomocy rolnikom z terenu gminy, przy współpracy z 
organizacjami  zajmującymi  się  ochroną  przyrody,  aby  zapobiec  powstawaniu 
rozlewisk  na  rzekach  w  miejscach,  gdzie  są  prowadzone  uprawy  rolnicze. 
Spowodowane to jest tworzeniem zatorów wodnych przez bobry. Gdzie rolnicy mogą 
w tej sprawie zwracać się po pomoc?

Zapytanie Pana Stefana Troca
W związku z przeznaczeniem w budżecie dużych środków na drogi gminne czy planuje się 
chociaż  częściowe  odkrzaczanie  tych  dróg?  Drogi  te  są  pozarastane  i  jest  problem  z 
przejazdem kombajnami na pola.

(po przerwie)

Do punktu 6.

Pani Skarbnik Gminy poinformowała,  że zgodnie z ustawą o finansach publicznych,  po 
zakończeniu roku budżetowego, Wójt sporządza różne informacje i sprawozdania. 
Radni zostali zapoznani z następującymi dokumentami:

● zarządzeniem nr 15/11 Wójta Gminy Mielnik w sprawie przyjęcia sprawozdania z 
wykonania planów finansowych gminnych jednostek kultury za 2010r. (w zał. na  
str..............prot.),

● zarządzeniem nr 16/11 Wójta Gminy Mielnik w sprawie przyjęcia sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy za rok 2010 (w zał. na str..............prot.),

● zarządzeniem nr 20/11 Wójta Gminy Mielnik w sprawie przyjęcia sprawozdania 
finansowego Gminy Mielnik za 2010r. (w zał. na str..............prot.), 

● uchwałą  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o 
przedłożonym przez Wójta  Gminy Mielnik sprawozdaniu z  wykonania budżetu 
gminy za 2010r. (w zał. na str..............prot.).

Przewodniczący  stałych  Komisji  Rady  Gminy przedstawili  opinie  komisji  do  projektu 
uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mielnik za 2010r.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/28/11 
w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu gminy Mielnik za 2010r.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 7.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik przedstawił wniosek Komisji w 
sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium.

(w zał. na str..............prot.)
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Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  uchwałę  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady 
Gminy Mielnik wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium za 2010r.

(w zał. na str..............prot.)

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/29/11 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 8.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że zgodnie z wnioskami Komisji Rady proponuje, aby cena wody wzrosła o 
10 %. Pan Wójt przypomniał radnym, że cena wody nie była zmieniana od 2 lat

Pan Dyrektor ZGK przedstawił uzasadnienie podwyżki ceny wody. Poinformował o stratach 
wody wynoszących 30 %. W celu wyeliminowania strat  od czerwca br. pracownicy ZGK 
będą sprawdzali  legalność poboru wody, zostanie to połączone z inwentaryzacją szamb na 
posesjach.

Przewodniczący  stałych  Komisji  Rady  Gminy przedstawili  opinie  komisji  do  projektu 
uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie 
gminy Mielnik.
Wszystkie Komisje wnioskowały o zwiększenie o 10 % dotychczasowej taryfy na wodę we 
wszystkich  jej  składnikach  (cena  1m3  wody,  stawka opłaty za  przyłączenie  do urządzeń 
wodociągowych, opłata abonamentowa).

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/30/11 
w sprawie zatwierdzenia taryfy cenowej za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie gminy 
Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 9.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił  i  omówił  projekt uchwały w sprawie ustalenia  stawek 
opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności.

Pan  Stefan  Troc zapytał,  czy  będzie  pobierana  oplata  targowa  od  sprzedawców 
samochodowych, dotyczy to głównie obwoźnej sprzedaży różnych artykułów, w tym chleba.
Taka sprzedaż bez pobierania opłaty jest nieuczciwą konkurencją dla sklepów.

Pan Wójt Gminy
Opłata  dotyczy  wszystkich  handlujących,  również  tych,  którzy  sprzedają  z  samochodu. 
Należy zastanowić się nad organizacją poboru tej opłaty i czy przy tej okazji nie utrudnimy 
mieszkańcom naszej gminy możliwości zakupu chleba.
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Pan Sławomir Pytel zaproponował zmiany do projektu uchwały,  polegające na dopisaniu 
pkt.7. - ”przy sprzedaży obwoźnej w danym dniu – 5 zł.”

Pan Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że mamy to ujęte w uchwale, gdzie określono 
stawkę opłaty targowej za sprzedaż z samochodu.

Pana Sekretarz Gminy stwierdził,  że nie zawsze jest możliwość wyegzekwowania opłaty 
targowej,  ponieważ  różni  obwoźni  sprzedawcy  handlują  w  różnych  miejscach  gminy, 
pracownik pobierający opłatę nie jest w stanie wyszukać wszystkich handlujących.

Pan  Kazimierz  Tobota wyraził  obawę,  że  pobieranie  opłaty  targowej  od  sprzedawców 
chleba spowoduje wzrost ceny chleba.

Przewodniczący  stałych  Komisji  Rady  Gminy przedstawili  opinie  komisji  do  projektu 
uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz terminów 
płatności.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/31/11 
w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej, zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 10.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  i  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011-2016.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/32/11 
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2011-2016.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 11.

Pan Wójt Gminy przedstawił i omówił  zmiany do projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie  gminy  na  2011r.  Zmiany  te  zostały  wprowadzone  do  projektu  uchwały  już  po 
posiedzeniach Komisji.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany jakich dokonano w projekcie treści normatywnej 
uchwały.

Przewodniczący  stałych  Komisji  Rady  Gminy przedstawili  opinie  komisji  do  projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r.

Pan  Stefan  Troc wyraził  zadowolenie  i  podziękował  Panu  Wójtowi  za  wykreślenie  z 
projektu uchwały zadania dotyczącego przeznaczenia środków na wykonanie dokumentacji 
na budowę schroniska dla zwierząt.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/33/11 
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w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r.
(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 12.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia “Programu 
budowy i finansowania przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Mielnik na 
lata 2011-2014”.

Przewodniczący  stałych  Komisji  Rady  Gminy przedstawili  opinie  komisji  do  projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia “Programu budowy i finansowania przydomowych oczyszczalni 
ścieków na terenie gminy Mielnik na lata 2011-2014”.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/34/11 
w sprawie przyjęcia “Programu budowy i finansowania przydomowych oczyszczalni ścieków 
na terenie gminy Mielnik na lata 2011-2014”.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 13.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia 
szczegółowych  warunków  udzielania  pomocy  dzieciom  i  młodzieży,  form  i  zakresu  tej 
pomocy,  w  tym  stypendiów  dla  uzdolnionych  uczniów  oraz  trybu  postępowania  w  tych 
sprawach.

Przewodniczący  stałych  Komisji  Rady  Gminy przedstawili  opinie  komisji  do  projektu 
uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  udzielania  pomocy  dzieciom  i 
młodzieży,  form i zakresu tej  pomocy,  w tym stypendiów dla uzdolnionych uczniów oraz 
trybu postępowania w tych sprawach.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/35/11 
w sprawie określenia  szczegółowych warunków udzielania  pomocy dzieciom i młodzieży, 
form  i  zakresu  tej  pomocy,  w  tym  stypendiów  dla  uzdolnionych  uczniów  oraz  trybu 
postępowania w tych sprawach.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 14.

Pan Wójt Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do prac nad 
“ Planem Rozwoju Lokalnego Gminy Mielnik na lata 2012-2032”.

Pan Przewodniczący Rady zachęcał zebranych do udziału pracach zespołów problemowych 
pracujących nad strategią gminy.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/36/11 
w sprawie przystąpienia do prac nad “Planem Rozwoju Lokalnego Gminy Mielnik na lata 
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2012-2032”.
(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 15.

Pan  Wójt  Gminy  przedstawił  projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  Nr  XIX/86/08  Rady 
Gminy Mielnik.

Przewodniczący  stałych  Komisji  Rady  Gminy przedstawili  opinie  komisji  do  projektu 
uchwały o zmianie uchwały Nr XIX/86/08 Rady Gminy Mielnik.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/37/11 
o zmianie uchwały Nr XIX/86/08 Rady Gminy Mielnik.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 16.

Przewodniczący  Komisji  ds.Organizacyjnych,  Społecznych  i  Obywatelskich  oraz 
Komisji  Finansowo-Budżetowej  Rady  Gminy przedstawili  opinie  Komisji  do  projektu 
uchwały w sprawie  wynajmu lokali  mieszkalnych  wchodzących  w skład  mieszkaniowego 
zasobu gminy.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę Nr VII/38/11 
w  sprawie  wynajmu  lokali  mieszkalnych  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu 
gminy.

(w zał. na str..............prot.)

(po przerwie)

Do punktu 17.

Pan  Wójt  Gminy poinformował,  że  po  zatwierdzeniu  zmian  w budżecie  w czerwcu  br. 
zostaną załatwione sprawy wynikające z funduszu sołeckiego oraz drobne sprawy poruszane 
na zebraniach sołeckich.

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że duża frekwencja na zebraniach wiejskich oznacza 
większe zaangażowanie naszych wyborców, a to nakłada na władze gminy większy ciężar i 
odpowiedzialność, bo wyborcy będą bardziej wnikliwie oceniać działania Wójta.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości  informację z przeprowadzonych wyborów do 
organów sołectw.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 18.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w sesji uczestniczy przedstawiciel policji Pan 
Sławomir Ciesnowski – Naczelnik Wydziału Kryminalnego Komendy Powiatowej Policji w 
Siemiatyczach.
Pani  Zastępca  Wójta przedstawiła  multimedialną  prezentację  na  temat  problemów 
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związanych z porządkiem publicznym i ochroną przeciwpożarową na terenie gminy.
Pani Wójt wszystkich obecnych na sesji zaprosiła na uroczyste obchody Dnia Strażaka w dniu 
5 czerwca br.

Pani Maria Boguszewska
Poinformowała,  że  na  posiedzeniu  Komisji  ds.Organizacyjnych,  Społecznych  i 
Obywatelskich wypracowano wniosek w sprawie zwiększenia liczby patroli policji w okresie 
letnim, w godzinach wieczornych. 

Pan Sławomir Ciesnowski - Komenda Powiatowa Policji w Siemiatyczach
Poinformował  o  możliwości  ponadnormatywnych  służb  policji,  koszt  służby  jednego 
policjanta  wynosi  20  zł.  za  godzinę.  Kwota  15  tys.zł.  zagwarantowałaby  około  60  służb 
dwuosobowego  patrolu.  Policjanci  byliby  do  dyspozycji  na  terenie  Mielnika  lub  innych 
miejscowości  gminy.  Służby  mogłyby  być  w  godzinach  od  1800 do  2400 (6  godzin)  w 
miesiącach  czerwiec,  lipiec,  sierpień,  wrzesień.  Służby  takie  są  organizowane  na  terenie 
całego  kraju,  policjanci  pełnią  je  po  godzinach  pracy.  Zapewniłyby  one  poczucie 
bezpieczeństwa mieszkańcom gminy.
Na pytanie Pana Wójta, czy służby tych patroli byłyby poza godzinami pracy policjantów Pan 
Ciesnowski  odpowiedział,  że  w zależności  od  potrzeb  będą  to  policjanci  mundurowi  lub 
cywilni i służby w Mielniku nie będą kolidowały z ich podstawową pracą w policji.
Patrole będą zmotoryzowane.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że będziemy dopłacać do lekarzy, do straży granicznej już dopłacamy, do policji 
planujemy dopłacać. Bezpieczeństwo jest ważną rzeczą i Pan Wójt nie wyklucza możliwości 
dopłacania do policji, na pewno jednak nie będzie to 15 tys.zł. Do wakacji Pan Wójt podejmie 
decyzję w tej sprawie.

Pani  Olga  Pogrebniak zapytała  jak  policja  reaguje  na  anonimowe  zgłoszenia.  Podała 
przykład  takiego zgłoszenia  na policję,  którego dokonano w Radziwiłłówce,  kiedy trwało 
Święto Korowaja. O godz. 22oo interweniowała policja w związku z zakłóceniem porządku 
publicznego, co w rzeczywistości nie miało miejsca.

Pan Ciesnowski poinformował, że jeżeli jest zgłoszenie z prośbą o interwencję, to policja 
musi reagować. Nie ma znaczenia czy jest to zgłoszenie anonimowe, czy zgłaszający podaje 
swoje dane.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  otrzymał  pismo  z  Komendy  Powiatowej 
Policji w Siemiatyczach w sprawie dodatkowych służb prewencyjnych policji. 

Pan Sławomir Pytel
W trakcie rozmów niektórzy mieszkańcy skarżą się na problem z młodzieżą,  która używa 
środków odurzających, a może nawet narkotyków. Młodzież będąc w grupach zachowuje się 
nienaturalnie, głośno, arogancko, wzbudzając obawy mieszkańców o ich bezpieczeństwo. 
Dlatego  zabezpieczenie  prewencyjne  Mielnika  przez  policje  zwiększy  bezpieczeństwo 
mieszkańców.
Pan Stefan Troc
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Czy  dwa  nowe  samochody  strażackie  włączone  są  do  podziału?  Warunkiem  ich 
uczestniczenia w akcji jest włączenie do podziału, Komenda Powiatowa Straży musi im nadać 
numery.  Samochody  stoją  już  3  miesiące  i  są  niewykorzystane.  Czy  podjęto  działania 
zmierzające do nadania im numerów.

Pani Zastępca Wójta
Poinformowała, że Urząd Gminy wywiązał się ze wszystkich zobowiązań w sprawie nadania 
numerów  niezbędnych  do  podziału  bojowego.  Samochody  te  muszą  również  zostać 
doposażone, dzisiaj radni zmieniając budżet zdecydowali o przeznaczeniu środków na ten cel.

Pan Wójt Gminy
W  kwestii  zabezpieczenia  porządku  w  gminie  w  tym  roku  można  myśleć  o  doraźnych 
działaniach,  ale  to  nam  nie  rozwiązuje  problemu.  Należy  rozmawiać  o  pełnym  etacie 
policjanta  w  Mielniku,  a  nie  w  Nurcu  Stacji.  Decyzje  w  tej  sprawie  należy  podjąć 
długofalowo, jesteśmy w stanie finansowo pomóc policji, aby ten etat był tutaj. Jest również 
pokój w Budynku Straży Granicznej na siedzibę dla policjanta. Pan Wójt zapewnił, że będzie 
prowadził rozmowy w tej sprawie.

Pan Stefan Troc
Jeśli chodzi o wyposażenie straży, to dla druhów biorących udział w akcji najważniejsze są 
środki  ochrony indywidualnej.  Jednostki  OSP Sutno  i  Niemirów  praktycznie  niczego  nie 
posiadają.  Trzeba  te  jednostki  wyposażyć  w  specjalne  ubrania,  hełmy  itp.  Pan  Troc 
zadeklarował przekazanie dla tych jednostek starych hełmów z OSP Moszczona Królewska.

Pani Zastępca Wójta
Poinformowała, że na spotkaniu przedstawiciele OSP zgłaszali potrzeby dla poszczególnych 
jednostek. Wszystkie zapotrzebowane przez jednostki rzeczy – sprzęt i wyposażenie, zostaną 
zakupione zgodnie ze złożonym zamówieniem. To w jednostkach wiedzą najlepiej, co jest dla 
nich potrzebne.

Pan Wójt Gminy
Całkowity  koszt  zapotrzebowania  złożony przez  jednostki  OSP wyniósł  69 tys.zł.,  my w 
budżecie  zabezpieczyliśmy  kwotę  50  tys.zł.  Nie  byliśmy  w  stanie  zabezpieczyć  całej 
wysokości  środków,  ale  jest  to  i  tak  dużo.  W  złożonych  zapotrzebowaniach  są  ubrania 
ochronne dla strażaków.
Ochotnicze  Straże  Pożarne  są  stowarzyszeniem.  Staramy  się  zabezpieczyć  najpilniejsze 
potrzeby straży, jeśli czegoś brakuje, to należy to zgłaszać. O pewne rzeczy strażacy muszą 
zadbać sami i tu jest rola Naczelnika czy Prezesa Gminnego OSP, którzy powinni mieć pieczę 
nad całością. Straże pożarne są w zakresie obowiązków Pani Wójt i z nią strażacy powinni 
rozmawiać o rozdysponowaniu sprzętu.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację dotyczącą problemów związanych z 
porządkiem publicznym i ochroną przeciwpożarową na terenie gminy.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 19.
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Pan  Wójt  Gminy poinformował,  że  sprawa  funkcjonowania  placówek  oświatowych  na 
terenie  gminy  była  przedmiotem  obrad  Komisji  ds.Organizacyjnych,  Społecznych  i 
Obywatelskich Rady Gminy.

Pani Maria Boguszewska - Przewodnicząca Komisji ds. Obywatelskich, Społecznych i 
Organizacyjnych  Rady  Gminy przedstawiła  opinię  Komisji  w  sprawie  założeń 
organizacyjnych  dla  funkcjonowania  placówek  oświatowych  w gminie  w  roku  szkolnym 
2011/12.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację dotyczącą założeń organizacyjnych 
dla funkcjonowania placówek oświatowych w gminie w roku szkolnym 2011/12.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 20.

Rada Gminy przyjęła  do wiadomości  sprawozdanie  z realizacji  zadań i  wykonania 
budżetów przez Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji i Gminną Bibliotekę Publiczną.

(w zał. na str..............prot.)

Do punktu 21.

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Pan Wójt Gminy.

Odpowiedź na interpelację Nr 27/11 Pani Marii Boguszewskiej
1. Wszystkie  większe  naprawy  dróg  planowane  są  pod  koniec  czerwca  br.,  kiedy 

podwyższy się temperatura powietrza,  tak ustalono z Powiatowym Zarządem Dróg 
(dotyczy to ulicy Brzeskiej i Królewskiej). Ulica Sadowa w ciągu tygodnia zostanie 
naprawiona tzw. zimnym asfaltem przez ZGK.

2. Sprawę przejścia dla pieszych zgłosimy do PZD, ponieważ jest to droga powiatowa.

Odpowiedź na interpelację Nr 28/11 Pana Stanisława Drozdowskiego
Jeżeli tylko przepisy będą na to pozwalały i uda się porozumieć ze Starostwem, to wystąpimy 
o zamontowanie progów zwalniających w Wajkowie. Pan radny zostanie powiadomiony o 
sposobie załatwienia sprawy.

Odpowiedź na interpelację Nr 29/11 Pana Stefana Troca
Podjęte  zostaną  rozmowy  z  Zakładem  Energetycznym,  dzisiaj  Pan  Wójt  nie  potrafi 
odpowiedzieć jak to zostanie załatwiona. Do polowy czerwca sprawa zostanie wyjaśniona i 
Pan radny otrzyma odpowiedź.

Odpowiedź na interpelację Nr 30/11 Pana Sławomira Leoniuka
1. Chodnik w Adamowie leży w pasie drogi wojewódzkiej, uczestniczyliśmy finansowo 

w jego budowie. W związku z tym zwrócimy się do właściciela o jego naprawę.
2. Jesteśmy w stanie szybko dokonać uprzątnięcia placu, który do na należy. Jeśli chodzi 

o działkę prywatną, to będziemy szukali prawnych rozwiązań aby zmusić właściciela 
do jej uporządkowania. O podjętych działaniach Pan radny zostanie poinformowany.
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Odpowiedź na zapytanie Pana Stanisława Drozdowskiego
Szukamy placu  na terenie  gminy,  gdzie  moglibyśmy zorganizować składowisko odpadów 
budowlanych. Będziemy również zastanawiać się nad tym, jak zebrać stare meble i co z nimi 
zrobić. Pan Wójt wyraził nadzieję, że do następnej sesji ten problem zostanie rozwiązany.
Pan radny Lucjan Kożuchowski zaproponował, że użyczy posiadanego rębaka do pocięcia 
drewnianych części mebli.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty
1. Podjęto działania mające na celu doprowadzenie do spotkania z właścicielami słupów 

stojących na ulicy Sadowej. Takie słupy stoją również na ulicy Brzeskiej. Będziemy 
starali się załatwić ten problem.

2. Przykanaliki  na  ulicy  Polnej  zostaną  oczyszczone  przez  Zakład  Gospodarki 
Komunalnej.

Odpowiedź na zapytanie Pana Witolda Terebuna
1. W sprawie  równania  dróg  w  Wilanowie  należy  uzgodnić  z  Panem Romaniukiem 

termin równania, wówczas zostanie zamówiony sprzęt.
2. W sprawie  położenia  emulsji  na  drodze  Wilanowo-Telatycze  czekamy na  firmę  z 

Białegostoku.
3. Sprawa  czyszczenia  poboczy  dróg  -  odpowiedź  w  punkcie  4  porządku  obrad 

(Informacja Wójta o pracy między sesjami).

Odpowiedź na zapytanie Pana Lucjana Kożuchowskiego
Pan Baranowski, który był i nadal jest odpowiedzialny za utrzymanie stadionu, nie wywiązał 
się ze swoich obowiązków. Z chwilą, kiedy wiedza o stanie boiska dotarła do Wójta, podjęte 
zostały działania dotyczące nawożenia boiska i innych prac. Pan Wójt stwierdził, że poczuwa 
się  do winy w tej  sprawie,  ponieważ nie  dopilnował  pracownika,  który był  kierownikiem 
jednostki i powinien dopilnować stanu boiska.

Odpowiedź na zapytanie Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
W  tym  miesiącu  realizujemy  wszystkie  sprawy  związane  z  zadaniami  sołeckimi  – 
przygotowujemy dokumentację, przekazujemy zadania do realizacji. Pan Wójt zapewnił, że w 
czerwcu br. sprawy o które pytała Pani radna będą załatwione.

Odpowiedź na zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
1. Flagi  zostały  zakupione  ze  środków  funduszu  soleckiego  i  tylko  na  taką  ilość 

wystarczyło pieniędzy.  Dlatego zdecydowano,  że flagi zostaną zawieszono tylko w 
centrum. W miarę posiadanych środków będziemy dokupować flagi i uchwyty i być 
może na najbliższe święta flagi zawisną w całym Mielniku
Pan Wójt  poinformował,  że  w przyszłości  przy  wszystkich  świetlicach  wiejskich  
zostaną również ustawione maszty.

2. Parking przy Topolinie zostanie skoszony.
3. Wraz z Panem radnym i sołtysem Stankiewiczem Pan Wójt oglądał drogi w Mielniku, 

w  tym  również  drogę,  o  którą  pyta  Pan  Jonio.  Wraz  z  właścicielami  posesji 
uzgodniono pewne rzeczy, procedury w tej sprawie zostały już uruchomione. Drogę 
należy  odwodnić,  musimy  znaleźć  sposób  odprowadzenia  wody.  Wymaga  to 
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sporządzenia  dokumentacji  projektowej,  dlatego  zdecydowano  wykonać  tam 
przepusty rurami, co doraźne rozwiąże problem.

Odpowiedź na zapytanie Pani Olgi Pogrebniak
1. Tablice  zostaną  wykonane,  na  razie  Radziwiłłówka  otrzyma  jedną  z  trzech  tablic 

wykonanych na potrzeby Urzędu Gminy,  w późniejszym czasie  będą wykonywane 
jednolite tablice dla wszystkich sołectw.

2. Należy kupić nawóz a zatrudniona w świetlicy osoba rozsieje go.

Odpowiedź na zapytanie Pana Sławomira Pytla
1. W przyszłym tygodniu Pan Wójt będzie z wizytą w Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska w Białymstoku w sprawie obszaru Natura 2000, na którym znajduje się 
Topolina.  Na  pewno  trzeba  tam  ograniczyć  poruszanie  się  motorów  crossowych. 
Topolina  powinna  być  miejscem  lokalnych  spotkań  mieszkańców,  miejscem  do 
organizacji festynu sołeckiego, niewielkiego recitalu itp., nie należy organizować tam 
imprez masowych.

2. W sprawie  bobrów odpowiedzi  udzielił  Pan Sekretarz  Gminy.  Poinformował,  że 
bobry są pod ochroną. Wystąpimy z wnioskiem do Pana Wojewody Podlaskiego o 
wydanie zgody na odstrzały prewencyjne bobrów. Pan Wójt zwrócił się do sołtysów 
sołectw  Pawłowicze,  Homoty,  Maćkowicze  i  Moszczona  Królewska  o  pomoc  w 
ustalenie populacji bobrów. 

3. Drogi gminne będą odkrzaczane,  Pan Wójt  zaapelował  do radnych i  sołtysów aby 
swoje uwagi w tej sprawie kierowali bezpośrednio do Pana Dyrektora ZGK.

Do punktu 22.

Pani Anna Łojko – sołtys sołectwa Maćkowicze
Należy wykosić pobocza na drodze  w Stankowiczach.

Pan Jerzy Weremijewicz – sołtys sołectwa Osłowo
Pan sołtys  poprosił  o ustawienie koło Pana Wasiuka znaku z nazwą wsi Osłowo, bo tam 
praktycznie zaczyna się wieś.
Zgłosił  również  potrzebę  zatrudnienia  lekarza  weterynarii  w  Mielniku,  bo  lekarze  z 
Siemiatycz nie chcą jeździć do odległych wsi gminy – Sutna, Niemirowa.

Pan  Przewodniczący  Rady  wyjaśnił,  że  lekarze  weterynarii  prowadzą  samodzielną, 
prywatną działalność gospodarczą i brakuje chętnych do takiej działalności w Mielniku.

Pan Kazimierz Zalewski - sołtys sołectwa Tokary
● Należy dokonać naprawy drogi kolo Kuźmiczów (wyczyścić pobocza).
● Mimo zapowiedzi nie odbyło się spotkanie Pana Wójta z sołtysami w dniu rozliczenia 

II raty podatku, sołtysi mogli indywidualnie spotkać się z Panią Zastępcą Wójta.
● W związku z trwającymi pracami drogowymi zdjęto asfalt na drodze powiatowej w 

Tokarach i obecnie trudno jest jeździć, bardzo się kurzy.
● Należy zwrócić się do wykonawcy chodników w Tokarach o ich naprawę.
● W Tokarach nie świeci się lampa oświetlenia ulicznego, trzeba to zgłosić do Zakładu 

Energetycznego.
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● Należy  ostatecznie  załatwić  sprawę  ruin  budynku  znajdującego  się  na  prywatnej 
działce w Tokarach.

● Kiedy będą naprawiane drogi gruntowe w Tokarach?

Pan Wójt udzielił odpowiedzi Panu sołtysowi.

Pan Przewodniczący Rady Gminy
1. Należy  zweryfikować  stawki  wynajmu  obiektów  gminnych.  Pan  Przewodniczący 

podał przykład stawki za wynajem Topoliny, która wynosi 250 zł.
2. W jednej wsi gminy przez 2 tygodnie nie były wywieszone obwieszczenia o sesji, Pan 

Przewodniczący zaapelował do sołtysów i radnych aby informowali mieszkańców o 
sesji. Poprosił radnego tej wsi i Pana Wójta o zwrócenie uwagi sołtysowi.

3. Tablice  informacyjne  z  planem Mielnika  i  okolicy  są  wyblakłe  i  nieczytelne  oraz 
nieaktualne.  Trzeba  je  koniecznie,  przynajmniej  do  zakończenia  roku  szkolnego, 
wymienić lub odnowić oraz ustawić tablice w dodatkowych miejscach.

4. Należy uporządkować sprawę dotyczącą rozpalania ognisk, musi to odbywać się na 
określonych zasadach Obecnie ogniska palone są wszędzie, dewastowany jest teren.

Pan Jerzy Weremijewicz – sołtys sołectwa Osłowo
Zwrócił  się  z  wnioskiem  o  ustawienie  na  drodze  powiatowej,  przed  Osłowem,  znaku 
“krowy”.

Pan  Mikołaj  Strapko  –  sołtys  sołectwa  Radziwiłłówka poprosił  o  odkrzaczenie  drogi 
pożarowej w Radziwiłłówce.

Pan Witold Terebun zwrócił  się o wykonanie  podjazdów (parkingów) przy cmentarzach 
katolickim i prawosławnym w Tokarach.

Pan Sławomir Leoniuk wnioskował o oczyszczenie  poboczy drogi  Adamowo-Werpol  na 
odcinku należącym do gminy Mielnik.

Pan Stefan Troc zapytał, czy będzie udzielona radom sołeckim pomoc w realizacji zadań z 
funduszu sołeckiego. 

Pan Wójt potwierdził, że taka pomoc ze strony Urzędu Gminy będzie.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys sołectwa Mętna zapytał  o naprawę ulicy Wysockiej w 
Mętnej.

Pan Wójt Gminy powitał  przybyły  na sesję Zespół “Wrzosy” z Wilanowa.  Pogratulował 
członkiniom  Zespołu  zajęcia  II  miejsca  na  na  przeglądzie  pieśni  ukraińskiej  w  Bielsku 
Podlaskim.
Na  ręce  Kierownika  Zespołu  “Wrzosy”  Pan  Wójt  przekazał  obraz  z  krajobrazem  ziemi 
mielnickiej oraz nagrodę pieniężną w wysokości 1000 zł.

Pani  Kierownik Zespołu podziękowała  Panu Wójtowi  za  przyznana nagrodę i  wsparcie, 
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jakiego władze gminy udzielają Zespołowi.

Zespół “Wrzosy” wystąpił na sesji z krótkim recitalem.

Do punktu 23.

Wobec wyczerpania porządku obrad VII sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący Rady 
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska 

            Przewodniczący Rady

                                                                                       Jan Zduniewicz
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